
USNESENÍ
z 25. zasedání Zastupitelstva obce Ř Í M O V,

konaného dne 17. října  2012 v 18,00 hod.  
v zasedacím sále obecního úřadu v Římově

Přítomni:
Jan Carda,  Pavel Crkva,   Ing. Tomáš Hluštík, Ing.Radek Mácha, Vladimír Koupal, 
Mgr. Marcela Krychová, Petr Mikoláš,  Ing.  Jan  Panocha,  Ing. Miroslav  Slinták, 
MUDr. Lubomír Zdařil
Omluveni:   Tomáš Kohout
Zapisovatel: Vladimír Koupal
Ověřovatelé zápisu: Pavel Crkva, Ing.Radek Mácha

Program:
1.  Kontrola zápisu a usnesení z předcházejícího zasedání
2. Informace ze schůzek výborů a komisí
3. Informace ze schůzky školské rady
4. Prodej pozemků, věcná břemena k pozemkům, směny, pronájmy
5. Různé (novelizace obecně závazné vyhlášky obce Římov o místních poplatcích)

Zastupitelstvo obce souhlasí

-s úpravou ČOV – obnovou a doplněním dosazovací nádrže v cca hodnotě  113 tis. Kč bez 
DPH
- s předloženou žádostí manželů M. a V. J. o odprodeji  části  obecního pozemku 1544/6 a 
části pozemku 1552/1 o celkové výměře 119m2 dle dodaného geometrického plánu  v   k.ú. 
Dolní Stropnice.                          Hlasování: pro 6, proti 2, zdržel se 2   

- s uzavřením smlouvy  o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemenu pro E.ON 
Distribuce, a.s. F.A.Gerstnera 2151/6, České Budějovice, k pozemku parc.č.592/38 
v k.ú.Dolní Stropnice  zapsané na LV č.1 k.ú. Římov, pod názvem „Dolní Stropnice 
Jandovi – kabel NN“, kde je oprávněný vlastníkem a provozovatelem zařízení distribuční 
soustavy.
- se zrušením poboček Místní lidové knihovny Římov a to v částech Branišovice a Dolní 
Stropnice. Bude vystavena nová zřizovací listina pro knihovnu Římov

Zastupitelstvo obce bere na vědomí:

-vysvětlení pracovníků ČEVAK  ZO k navrhovanému opatření nutné k obnově ČOV –
doplnění dosazovací nádrže 

-informaci předsedy kontrolního výboru Ing. T.Hluštíka ze schůzky, která posuzovala 
vnitřní  směrnici obce Římov pro evidenci veřejných zakázek a zadávání veřejných 
zakázek malého rozsahu č.1/2012 pro obec Římov. Tato směrnice neodporuje zákonu

-  informaci  ing.Jana Panochy  ze  schůzky sociální komise, která se na svém jednání 
zabývala plánem své činnosti, především návštěvami starších občanů. 



- informaci Vl. Koupala ze schůzky komise kulturní školské – hodnocení letní sezóny, 
cestovního ruchu, kulturních akcí.  Byl sestaven seznam akcí do konce kalendářního roku.

- informaci ze schůzky školské rady konané dne 11.10.2012. Byla zde opětovně otevřena 
diskuse k odpolednímu provozu MŠ. Jelikož zatím není hlášen nárůst dětí zůstávajících na 
odpolední klid  zůstává v platnosti současný režim s tím, že je paní ředitelce doporučeno 
požádat od ledna 2013 o navýšení úvazku a tím i přijetí nové pedagogické pracovnice. 

- předloženou  žádost  paní Z.P. o možnosti odkoupení části obecního pozemku č.3290/1 
v k.ú. Branišovice u Římova. Tento se nachází v sousedství její nemovitosti  v Kladinách 
.OÚ  prověří skutečný stav o možnosti odkoupení.

- informaci o novele zákona č.565/1990 Sb. o  místních poplatcích, který se vztahuje 
k zavedení místního poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy,třídění 
dle §10B citovaného zákona, a to od 1.l 2013. Z vyhlášky je nepodstatnější změnou :
* byl rozšířen okruh poplatníků  
* byla vypuštěna kategorie nemovitosti „sloužící“ k individuální rekreaci a nadále bude       
užíván termín jen nemovitosti k rekreaci „určené“
* došlo ke zvýšení sazby poplatku z 250 Kč na 750 Kč. Jelikož je sazba poplatku 
dvousložková, mohou obce stanovit horní hranici ze současných 500 Kč až na 1000Kč za 
osobu/rok.
Starostou byly zastupitelstvu předloženy náklady roku 2011 a náklady za ¾ roku 2012. Do 
příštího zasedání ZO předloží finanční výbor návrh ceny za sběr odpadu v obci a to 
s ohledem na letošní skutečnost nákladů a připravovaného rozpočtu na rok  2013 
- poděkování  starosty  všem členům volební komise, která zajišťovala ve dnech 12 a 13. 
října  2012 zdárný průběh voleb do zastupitelstva Jč kraje. 
- dopis  pana P. B.  s Nového Bydžova., týkající se špatných podmínek sociálního zázemí 
na veřejném tábořišti Hamr a to v srpnu letošního roku. (došlo k  havárií stávajícího vrtu) 
- ukončení akcí, na které byly obci poskytnuty finanční dotační prostředky. Jednalo se o 
úpravu dvou hrobových pietních míst, opravu místních komunikací a výměnu oken 
v restauraci a penzionu Malše. 
- přípravu na provedení průzkumného vrtu v osadě Dolní Stropnice, který bude v nejbližší 
době realizován. Po ukončení výsledků všech předepsaných zkoušek bude vrt řádně 
zlegalizován vodoprávním řízením a bude taktéž pokračováno v nejdůležitější akci tohoto 
období  „Zásobení vodou osady  Dolní Stropnice“.
- starosta obce informoval ZO o velmi špatném chování  a zejména nedodržování rychlosti 
v některých částech obce Římov. Jedná se zejména o ulice Do Boru, ulice K Loučení při 
vjezdu od hřiště směrem do centra k náměstí   a také   horní část ulice Svatojánská, která je 
jedním z hlavních přístupů do části obce  Hájce.  Ve všech těchto lokalitách bydlí rodiny 
s dětmi a ne vždy tomuto chování zabrání značky a dopravní opatření, ale slušné a 
ohleduplné chování nás všech.
- informaci z exekutorského úřadu v Českých Budějovicích , týkající se exekuce proti 
povinnému panu R. K.. Obec je vyzvána k zaslání označení majetku povinného ve lhůtě do 
2.11.2012. Pokud takto neučiní bude nucen soudní exekutor exekuční řízení  zastavit .

Příští zasedání:  14. 11. 2012 
Zapsal:  Vladimír Koupal        

Ověřovatelé zápisu: Pavel Crkva, Ing.Radek Mácha
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